

## فنادق

	<p>خصم 15% لجميع حاملي بطاقات QNB مصر للحجز: centralreservation@jazhotels.com</p>	<p>غردقة، شرم الشيخ، دهب</p>
	<p>خصم 10% لجميع حاملي بطاقات أوائل QNB علي الإقامة و المطاعم للحجز على رقم: 0223651234</p>	<p>كورنيش النيل، جاردن سيتي، القاهرة</p>
	<p>خصم يصل إلى 15% لجميع حاملي بطاقات أوائل QNB على الإقامة و المطاعم للحجز على رقم: 0224619494</p>	<p>كورنيش النيل، وسط البلد، القاهرة</p>
	<p>خصم يصل إلى 15% لجميع حاملي بطاقات أوائل QNB علي الإقامة و المطاعم للحجز على رقم: 035896000</p>	<p>اليكس ويست محور التعمير، الأسكندرية</p>
	<p>خصم يصل إلى 15% لجميع حاملي بطاقات أوائل QNB على الإقامة والمطاعم للحجز على رقم: 035490935</p>	<p>كورنيش، سموحة، الأسكندرية</p>
	<p>خصم 10% لجميع حاملي بطاقات أوائل QNB على الإقامة والمطاعم للحجز على رقم: 02226707730</p>	<p>طريق المطار القاهرة</p>
	<p>خصم يصل إلى 15% على الإقامة والمطاعم للحجز على رقم: 02259979000</p>	<p>كورنيش النيل، وسط البلد، القاهرة</p>

- جميع عروض الخصومات سارية على جميع حاملي بطاقات أوائل QNB فقط.
- عروض الخصومات قد لا تطبق في فترات التنزيلات أو العروض والأعياد والعطلات الرسمية.
- يحتفظ البنك بحق تعديل أو إلغاء أي من أو كل هذه العروض بدون سابق إخطار.
- جميع العروض المذكورة سارية حتى ٢٠٢٥/١٢/٣١ ما لم يحدد غير ذلك.
- البطاقات المؤهلة: جميع حاملي بطاقات QNB FIRST.



## Hotels

	<p>15% discount valid for all QNB Egypt card holders for reservation: centralreservation@jazhotels.com</p>	<p>Hurghada, Sharm Elsheikh, Dahab</p>
	<p>10% discount valid for all first QNB card holders on accomodation &amp; restaurants for resrvation : 0223651234</p>	<p>Nile corniche, Garden City, Cairo</p>
	<p>up to 15% discount on accommodation and restaurants for all QNB first card holders for reservation : 0224619494</p>	<p>Nile Corniche, Down Town, Cairo</p>
	<p>up to 15% discount on accommodation and restaurants for all QNB first card holders for reservation : 035896000</p>	<p>Alex West Mehwar El Taamer, Alexandria</p>
	<p>up to 15% discount valid only for first QNB card holders on accomodation and restaurants . For reservation contact no 035490935</p>	<p>Corniche, Smouha, Alexandria</p>
	<p>10% discount valid only for first QNB card holders on accomodation &amp; restaurants For reservation : 02226707730</p>	<p>Airport Road, Heliopolis, Cairo</p>
	<p>up to 15% discount valid for only for first QNB card holders on accomodation &amp; restaurants. Offer for resrvation contact no 0225979000</p>	<p>Nile Corniche, Down Town, Cairo</p>

- All Discounts and offers service are valid on QNB first card holders only.
- All Discounts and offers may not be valid during sale or promotional time, feasts, and public holidays.
- The Bank reserves the right to change or cancel any or all of these offers without prior notice.
- All offers mentioned are valid till 31/12/2025 unless otherwise specified.
- Eligible cards: All QNB first card holders.

